

## Special BeauTea Moments @ 海港城

### 精選下午茶及個人化香水體驗

#### 條款及細則：

- 1) 優惠期由 2021 年 5 月 10 日至 2021 年 7 月 29 日(適用於逢星期一至逢星期四)。
- 2) 此優惠只適用於 1O1O 服務計劃之個人特選客戶。客戶須向 1O1O 私人助理 171010 提供姓名，1O1O 電話及聯絡電話以作預約之用。
- 3) 成功預訂 1O1O 客戶，須於預約當日到達已預訂之餐廳，出示由 1O1O 發出之有效確認短訊作證明，不得轉讓。轉發訊息則無效。
- 4) 每間餐廳每日預約名額有限，售完即止。
- 5) 優惠不可更改菜單內容。套餐內容可能會因時令食材而有所變更，恕不作提早通知，海港城置業有限公司及參與商戶保留最終之決定權。
- 6) 優惠只可堂食享用。
- 7) 加一服務費以原價計算。
- 8) 須於最少 3 日前致電 171010 或以 WhatsApp <https://bit.ly/3tkD401> 預訂以享下午茶精選優惠及香水品牌個人化體驗。
- 9) 每個品牌之香水體驗名額有限，數量有限，換/送完即止。
- 10) 香水諮詢服務及體驗裝之試用裝不作個別銷售。
- 11) 若確認收取禮品後發現有任何損壞，在任何情況下均不能獲得更換。
- 12) 若客戶未能於短訊中預約時限內出席個人化香水諮詢服務，將被視作自動放棄權利。
- 13) 優惠不可與其他推廣、折扣或優惠同時使用，及不可兌換現金或其他產品。
- 14) CSL Mobile Limited (『CSL』) 及海港城置業有限公司並非相關食品、飲品、產品及/或服務供應商及不會對相關食品、飲品、產品及/或服務的陳述及質量作出任何保證。CSL 及海港城置業有限公司將不會就相關食品、飲品、產品及/或服務的任何方面承擔任何責任，亦不會就客戶或任何其他人因產品引致的任何損失而承擔任何責任。所有食品、飲品、產品、及/或服務均由參與商戶全權負責。
- 15) CSL Mobile Limited、海港城置業有限公司及參與商戶保留於任何時候更改或取消優惠，及/或修改或更改以上條款及細則而毋須事先通知之權利。
- 16) 如有任何爭議，CSL Mobile Limited、海港城置業有限公司及參與商戶保留最終決定權。
- 17) 條款及細則之中、英文版本有所差異，一概以英文版本為準。

## **Special BeauTea Moments @ Harbour City**

### **Afternoon tea & fragrance experience**

#### **Terms & Conditions**

- 1) Offer remains valid until July 29, 2021.
- 2) Offer available only to 1O1O customers presenting valid 1O1O customer identification by showing the 1O1O app's login page. Eligible customers must provide a name, 1O1O telephone number and contact number for an appointment via 1O1O's Personal Assistant service on 171010.
- 3) When customers arrive at the restaurant concerned on the day of a reservation, they are required to present a valid confirmatory SMS sent by 1O1O, which is not transferable. A forwarded message is invalid.
- 4) Limited availability per restaurant on a daily basis. Offer available while stocks last.
- 5) Menu dishes can be changed only by the restaurant. The menu may be subject to change of seasonal ingredients. Harbour City Estates Limited and the participating outlets reserve the right to amend or alter the menu at any time without notice.
- 6) Offer available only when dining-in.
- 7) All prices subject to 10% service charge, based on standard prices.
- 8) Customer must call 171010 to make a reservation, or make an approach via WhatsApp at <https://bit.ly/3h4TBD1> at least three days in advance to utilize a designated afternoon tea offer and fragrance experience.
- 9) Fragrance experience availability is limited. Offer available while stocks last.
- 10) The fragrance experience and trial kits are not sold individually.
- 11) If gifts are found to be damaged after receipt, they cannot be replaced under any circumstance.
- 12) If customer fails to attend the fragrance experience event within the agreed schedule, the customer will be deemed to have automatically waived her right.
- 13) Offer cannot be used in conjunction with any cash voucher, promotion or discount. Offer cannot be redeemed for cash or cash equivalents.
- 14) CSL Mobile Limited ("CSL") and Harbour City Estates Limited is not the supplier of the above-mentioned food, drinks, products and/or services and makes no representation or guarantee as to the quality of the food, drinks, products and/or services, and accepts no liability for any matters arising from or in relation to the food, drinks, products and/or services. The participating restaurants are solely responsible for their provision of food, drinks, products and/or services, and CSL Mobile Limited & Harbour City Estates Limited accept no liability for the quality of, or any other matter, relating to the same.
- 15) CSL Mobile Limited & Harbour City Estates Limited reserve the right to vary or cancel the offer and/or amend or alter these Terms & Conditions at any time without notice.
- 16) In the event of dispute, decisions made by CSL Mobile Limited, Harbour City Estates Limited and the participating outlets shall be final and binding.
- 17) In the event of inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms & Conditions, the English shall prevail.